
Σήμερα το θέμα μας είναι η εξωτερική πολιτική. Πρίν δώσω το λόγο 
στον Υπουργό Εξωτερικών θα ήθελα να πώ δυο λόγια για την πορεία 
μας, τις εξελίξεις, την πολιτική μας. Θα είδατε όλοι τη μέτρηση της 
ΜΚΒ. Δεν νομίζω ότι είναι αρνητική για μας, δεν τη μελέτησα βέβαια σε 
βάθος. Μην ξεχνάμε ότι βρισκόμαστε στην αρχή της τετραετίας και 
έχουμε πολλά να κάνουμε. Η ελληνική κοινωνία περιμένει πολλά από 
μας. Μετά την επιτυχή ένταξή μας στην ΟΝΕ και το κύρος της χώρας 
ανέβηκε, και γενικότερη αναγνώριση υπήρξε. Ε[ συνέχεια χρειάζεται 
αποφάσεις, πρωτοβουλίες και αποτελεσματικά μέτρα. .Είμαστε έτοιμοι 
για να προχωρήσουμε αποφασιστικά σε όλους τους τομείς. Απασχόληση, ~ 
Υγεία, Παιδεία, Δημόσια Διοίκηση.
Θα ήθελα να σας πώ ότι το ΠΑΣΟΚ το διακρίνει πάντα η σταθερότητα '  
και η αποφασιστικότητα σε καινοτομίες, μια και σε ορισμένα θέματα 
χρειάζονται άλματα για. να πάμε μπροστά. Η κοινωνία τελικώς 
καταλαβαίνει, αφομοιώνει και συντάσσεται μαζί μας. Η στασιμότητα 
είναι εχθρός μας. Καθυστερήσεις και παραλείψεις στο έργο μας δε 
νοούνται. Είμαστε εδώ με συγκεκριμένο χρονοδιάγραμμα για να 
αποδώσουμε έργο και θα·.κριθούμε γι αυτό.
Βρισκόμαστε στο σωστό δρόμο. Οι προοπτικές είναι ευοίωνες. Απαίτηση 
του λαού είναι να στρέψουμε τη προσοχή μας στα καθημερινά του 
προβλήματα. Και τώρα το καλοκαίρι πρέπει να έχουμε συνεχή παρουσία 
όπου απαιτείται.
Το αίτημα της ανάπτυξής και του εκσυγχρονισμού συνεχίζει να 
κυριαρχεί. **
Εμείς είμαστε οι κύριοι φορείς του. Ολο και περισσότερες δυνάμεις 
κατανοούν και συσπειρώνονται σε αυτή τη προοπτική. Πρέπει να 
συμπορευόμαστε με τη* κοινωνία στη κατεύθυνση αυτή. Αυτό σε 
συνάρτηση με την αποτελεσματικότητα στην άσκηση της διοίκησης, τη 
διαφάνεια, τη ταχύτητα -και την τεκμηρίωση στις αποφάσεις και την 
ορθολογικότερη και δικαιότερη διανομή του πλούτου, θα μας δώσουν τη 
δυνατότητα να προχωρήσουμε μπροστά.
Πρώτος στόχος μας η' καταπολέμηση της ανεργίας μέσα από την 
ανάπτυξη. Είναι θέμα άμεσης προτεραιότητας. Το έχουμε υποσχεθεί. Η 
πολιτική αυτή πρέπει να ψάνεί και να είναι συγκεκριμένη.
Δεύτερο θέμα που απασχολεί τον κόσμο είναι το οικονομικό η σιγουριά 
και όχι η ανασφάλεια για το αύριο.
Υπάρχει ακόμη πολύ ψηλά το ενδιαφέρον για τα προβλήματα 
εγκληματικότητας. Η πράσινη κάρτα και η διόρθωση του νόμου μετά την 
εμπειρία που αποκτήθηκε θα μας βοηθήσει πολύ.
Τα θέματα της Εξωτερικής Πολιτικής και της Παιδείας έχουν ηρεμήσει. 
Εχουν υποχωρήσει αρκετά με μικρές εξαιρέσεις ανάλογα με τα γεγονότα.
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Αυτά τα αναφέρω για να τονίσω-ότι η» Ν.Δ και άλλοι προσπαθούν να 
εκμεταλλευτούν (να σπεκουλάρουν) πάνω στην ανασφάλεια των 
πολιτών. Τους τα λένε όλα μαύρα, τους παρουσιάζουν εικόνες 
καταστροφής. Ότι τίποτε δεν πάει καλά. Όλα αποτυχαίνουν. Ολυμπιακοί 
Αγώνες δεν γίνονται ,.κ.λ.'π.
Εχουν συμπτύξει ένα αρνητικό μέτωπο εσωστρέφειας και ανασφάλειας 
στο οποίο δίνουν προεκτάσεις ιδεολογικές και πολιτικές. Σ' αυτό εμείς 
αντιτείνουμε τη δημιουργία, τα σταθερά βήματα , την αυτοπεποίθηση. 
Και επειδή είμαστε κυβέρνηση πέρα από το λόγο προχωράμε στη πράξη. 
Το λόγο μας πρέπει να τον διακρίνει η αισιοδοξία. Εχουμε 
αποτελεσματικό έργο πίσω μας και σήμερα συνεχίζουμε με τον ίδιο ζήλο. 
Τα παραδείγματα είναι πολλά. Τελειώνει το αεροδρόμιο. Τόσα έργα 
οδικά και άλλα σ'ολόκληρη την Ελλάδα. Μπροστά είναι ακόμα το 3° 
Κ.Π.Σ. για την ανάπτυξη της περιφέρειας.
Ε[ στιγμή είναι πολύ καλή..για τη χώρα. Οι προοπτικές ακόμη καλύτερες. 
Σας καλώ ενεργά ο καθένας στο τομέα του κι όλοι μαζί να είμαστε 
θετικοί στις εξελίξεις. Ολοι ξέρουμε ότι το «ποτάμι δε γυρίζει πίσω». 
Εμείς λοιπόν δε' θα' μαστέ στις^θχθβς θεατές. Συμμετέχουμε και 
συμβάλλουμε ώστε η χώρα να πάει πολύ μπροστά. Την ιστορική αυτή 
ευκαιρία δε τη χάνουμε. .


